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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia, Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

Protokół nr XLVII/2022 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

wraz z Komisją  Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia  

Posiedzenie w dniu 27 września 2022  

Obrady rozpoczęto 27 września 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 09:59 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.   

Obecni:           

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ryszard Czeczel 

3. Marcin Domino 

4. Alicja Isalska 

5. Ludmiła Lisowska 

6. Urszula Rzepiela 

7. Jacek Urbański 

8. Arkadiusz Zaczyński 

9. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego.             

Obecni: 

1. Alicja Isalska 

2. Marcin Krasoń 

3. Ludmiła Lisowska 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Jacek Urbański 

6. Arkadiusz Zaczyński 

7. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury Sportu  

i Zdrowia – Ludmiła Lisowska oraz Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich  

i Porządku Publicznego Jacek Urbański. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Wiceburmistrz Prudnika Jarosław Szóstka, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik, 

Zastępca Komendanta Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej Tomasz Protaś, Komendant 

Straży Miejskiej w Prudniku Naczelnik Wydziału Mirosław Banaś, Zastępca Naczelnika 

Wydziału Prewencji i Ruchu Drogowego Damian Smolski 
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2. Informacja o stanie bezpieczeństwa Gminy Prudnik za rok 2021: 

a) Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i bezpieczeństwa publicznego 

(druk nr 1177) 

Informacje zawarte w druku omówił Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji i Ruchu 

Drogowego Damian Smolski 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień zwróciła się z prośbą o patrole weekendowe w soboty  

i niedziele na ulicy Ratuszowej koło tunelu. Kolejna kwestia to teren parku. Radna oznajmiła, 

że odpowiedź na złożoną interpelacje nie jest satysfakcjonująca. Wynika z niej bowiem, że 

przejazd radiowozu przez park jest możliwy przez samochody uprzywilejowane  

z wykorzystaniem sygnalizacji świetlnej i dźwiękowej. W tej sytuacji ograniczenia są, 

natomiast patrole piesze na pewno są korzystne i wskazane. Radna poprosiła jeszcze  

o wzmożone kontrole przy świętym źródle. Radna zgłosiła również prośbę mieszkańców ulicy 

Poniatowskiego, znajdują się tam budynki mieszkalne, a pomimo to odbywają się tam „rajdy” 

samochodowe. Pewni uczestnicy ruchu poruszają się tam z niesamowitą prędkością. Radna 

oznajmiła, że z szybkością wspaniale policja poradziła sobie na ulicy Dąbrowskiego. Wyraziła 

nadzieję, że podobnie będzie na Poniatowskiego. Radna poruszyła również kwestii licznych 

dewastacji, których dokonują się chuligani w różnych częściach miasta.  

Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji i Ruchu Drogowego Damian Smolski 

podziękował za wskazanie miejsc, które zdaniem radnej są najbardziej niebezpieczne w gminie 

Prudnik. Dodał że miejsca te są doskonale znane prudnickiej policji. Na ulicy Poniatowskiego 

poza patrolami oznakowanymi jeżdżą również patrole nieoznakowane, jest tam ograniczenie 

prędkości do 40 km na godzinę. Wskazane miejsca jak parki miejski czy ratuszowa są 

miejscami znanymi, jednak nie zawsze policja może być w każdym miejscu, mandaty karne 

również nie zdają rezultatu.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty Ludmiła Lisowska oznajmiła, że mówiąc o punktach 

wzmożonej kontroli i obserwacji warto wziąć pod uwagę wszystkie punkty, w których odbywa 

się sprzedaż alkoholu. Dodała, że policja w Prudniku jest widoczna i widać, że patrole są. 

Wyraziła zdanie, że przy współpracy z dyrektorami szkół dobrze byłoby wzmożyć kontrole na 

dużych przerwach. Dodała, że widok patrolu policyjnego zawsze działa na młodzież. Radna 

zapytała jeszcze zastępcę komendanta czy dużo jest zatrzymać wśród młodzieży? 

Zastępca Naczelnika Wydziału Prewencji i Ruchu Drogowego Damian Smolski oznajmił, 

że dużo takich zdarzeń nie notuje się. Są jednostki, z którymi jest więcej problemów, jednak 

samych przestępstw w roku 2021  było 5.  

Po zakończonej rozmowie przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego (druk nr 1177) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony przeciwpożarowej i 

zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 1178) 

na komisji nie było przedstawiciela Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. 

Przyjęcie druku zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 1178) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie 

Prudnik (druk nr 1179) 

Komendant Straży Miejskiej w Prudniku Naczelnik Wydziału Mirosław Banaś omówił 

informacje zawarte w druku. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych RP Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych 

w Gminie Prudnik (druk nr 1179) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

d) z działalności Straży Miejskiej w Prudniku (druk nr 1180) 

Informacje zawartą w druku omówił Komendant Straży Miejskiej Naczelnik Wydziału 

Mirosław Banaś. Wyjaśnił, że w informacji pojawił się mały błąd dotyczący numerów 

załączników. 

/W związku z problemami technicznymi i brakiem nagrania dalsza część protokołu obejmuje 

jedynie wyniki głosowania/  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu 

wykonania planu finansowego instytucji kultury za I półrocze 2022 roku (druk nr 1181) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Rozpatrzenie informacji: 

a) o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego instytucji kultury za I półrocze 2021 roku (druk nr 1181) 

Głosowano w sprawie: 
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Przyjęcia o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego instytucji kultury za I półrocze 2022 roku (druk nr 1181) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

b) o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik za I półrocze 2022 

roku (druk nr 1182) 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik za 

I półrocze 2022 roku (druk nr 1182) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia:  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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4. Zaopiniowanie uchwał pod obrady LXVI Sesji Rady Miejskiej w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1183) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

1. W związku z analizą budżetu dokonuje się zmian w planie dochodów poprzez: 

1) zmniejszenie dochodów w dziale 700 w § 0780 o kwotę 600.000,00zł - zbycie praw 

majątkowych, 

2) zwiększenie dochodów: 

- w dziale 700 w § 0760 o kwotę 5.000,00zł - z przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 

w prawo własności, 

- w dziale 700 w § 0770 o kwotę 600.000,00zł - z nabycia prawa własności i prawa użytkowania 

wieczystego, 

- w dziale 750 w § 0750 o kwotę 650,00zł - z wpływów z najmu, 

- w dziale 750 w § 0920 o kwotę 1.500,00zł - z odsetek od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 756 w § 0350 o kwotę 16.220,91zł - z podatku od działalności gospodarczej osób 

fizycznych, opłacanego w formie karty podatkowej, 

- w dziale 758 w § 0780 o kwotę 36.655,94zł - z wpływu wkładu mieszkaniowego po zmarłej 

mieszkańce gminy, 

- w dziale 801 w § 0920 o kwotę 10.030,00zł - z odsetek od środków na rachunku bankowym, 

- w dziale 855 w § 0830 o kwotę 55.000,00 - z wpływów z opłat za pobyt w żłobkach. 

2.  W związku z rozporządzeniem Ministra Finansów zmieniającym szczegółową klasyfikację 

dochodów, wydatków, przychodów i rozchodów oraz środków pochodzących ze źródeł 

zagranicznych - dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej środków z Rządowego Funduszu 

Polski Ład poprzez: 

- zmniejszenie dochodów w dziale 758 w § 6090 o kwotę 2.700.000,00zł, 

- zwiększenie dochodów w dziale 900 w § 6370 o kwotę 2.700.000,00zł. 

3. Dokonuje się zwiększenia subwencji oświatowej w dziale 758 w § 2920 w łącznej wysokości 

227.129,00zł z przeznaczeniem na wynagrodzenia nauczycieli stażystów i nauczycieli 

kontraktowych w kwocie 87.892,00zł oraz na zatrudnienie nauczycieli pedagogów, 

psychologów, logopedów lub terapeutów pedagogicznych o kwotę 139.237,00zł. 

Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków na wynagrodzenia w dziale 801 rozdziale 

80101 o kwotę 227.129,00zł. 

4. Dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 801 w § 0950 o kwotę 16.353,93zł z tytułu 

odszkodowania za zalanie budynku przedszkola. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia 

wydatków w dziale 801 rozdziale 80104 o kwotę 16.353,93zł na naprawę szkody. 

5. W związku z wprowadzeniem ustawy z dnia 5 sierpnia 2022 r. o dodatku węglowym (Dz. U. 

poz. 1692) dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 852 § 2180 o kwotę 4.100.400,00zł i 

jednocześnie zwiększenia wydatków w dziale 852 rozdziale 85295 na wypłatę świadczenia na 

łączną kwotę 4.020.000,00zł oraz na obsługę programu w wysokości 80.400,00zł. 

Dodatek węglowy jest świadczeniem w wysokości 3.000,00zł dla gospodarstw domowych 

ogrzewanych węglem lub węglopochodnymi. Na dzień 12.09.2022 roku wg obowiązującej 

ustawy na ten dzień zweryfikowano 1340 wniosków kwalifikujących się do wypłaty dodatku. 

Zadanie w całości finansowane ze środków Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. 

6. Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 600 rozdziale 60016 o kwotę 

64.356,85zł w zadaniu pn. „Wdrożenie kompleksowej Strategii Niskoemisyjnej w Subregionie 

Południowym” na wykonanie budowlanych robót dodatkowych tj. wzmocnienie konstrukcji 

stalowej zadaszeń peronów, wykonanie zasilania pompowni ścieków wody deszczowej dla 

zbiornika retencyjnego. 

7. Dokonuje się zmniejszenia wydatków majątkowych w dziale 700 rozdziale 70095 o kwotę 

15.451,13zł w zadaniu pn. „Likwidacja wysokoemisyjnych, indywidualnych źródeł ciepła w 

lokalach komunalnych gminy Prudnik”. 
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8. Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 700 rozdziale 70095 o kwotę 

451,13zł w zadaniu pn. „Objęcie udziałów w istniejącej spółce Prudnickie Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego spółka z o.o.” 

9. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 710 rozdziale 71035 o kwotę 43.000,00zł na 

bieżące koszty utrzymania Cmentarza Komunalnego w Prudniku. 

10. W związku z wnioskiem Komendanta Powiatowej Policji w Prudniku o zmianę przedmiotu 

zakupu przyznanych środków w miesiącu marcu br. dokonuje się w dziale 754 rozdziale 75405 

zmniejszenia wydatków majątkowych na dofinansowanie zakupu samochodu o kwotę 

20.000,00zł i jednocześnie zwiększenia wydatków bieżących na zakup sprzętu 

teleinformatycznego o kwotę 20.000,00zł. 

11. Dokonuje się zwiększenia wydatków na dotację dla publicznych szkół w dziale 801 

rozdziale 80101 o kwotę 270.000,00zł. Środki na ten cel pozyskano ze zmniejszenia w dziale 

801 rozdziale 80104 dotacji dla przedszkoli niepublicznych o kwotę 230.000,00zł, dotacji dla 

przedszkoli publicznych o kwotę 10.000,00zł oraz w dziale 855 rozdziale 85516 dotacji w 

zakresie polityki prorodzinnej o kwotę 30.000,00zł. 

12. Dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 801 rozdziale 80104 o kwotę 50.000,00zł na 

opłaty za pobyt dzieci z Gminy Prudnik w przedszkolach w innych gminach. 

13. Dokonuje się zmniejszenia wydatków w dziale 855 rozdziale 85516 o kwotę 800,00zł z 

przeznaczeniem na zwiększenie wydatków związanych z utworzeniem zmywalni naczyń w 

budynku szkolnym przy A. Krajowej 1 do projektu "Posiłek w szkole" w dziale 801 rozdziale 

80148 o kwotę 800,00zł. 

14. Dokonuje się zmniejszenia dotacji w zakresie działalności wspomagającej rozwój wspólnot 

i społeczności lokalnych w dziale 854 rozdziale 85495 o kwotę 5.000,00zł i jednocześnie 

dokonuje się zwiększenia dotacji w zakresie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa 

narodowego w dziale 921 rozdziale 92195 o kwotę 5.000,00zł.  

15. Dokonuje się zmniejszenia dotacji na dofinansowanie przedsięwzięć związanych z ochroną 

powietrza, udzielana na podstawie Uchwały Nr XXXVI/629/2021 Rady Miejskiej w Prudniku 

z dnia 24.02.2021 r. w dziale 900 rozdziale 90005 o kwotę 25.600,00zł. Pozyskane środki 

przeznacza się  na realizację programu Czyste Powietrze na terenie Gminy Prudnik, na 

prowadzenie punktu konsultacyjno-informacyjnego w dziale 900 rozdziale 90005 o kwotę 

25.600,00zł.  

16. Dokonuje się zmniejszenia dotacji na realizację projektu pn. „Likwidacja 

wysokoemisyjnych, indywidualnych źródeł ciepła w gminie Prudnik” (udział własny) w dziale 

900 rozdziale 90005 o kwotę 50.000,00zł.    

17. Dokonuje się zwiększenia wydatków majątkowych w dziale 921 rozdziale 92109 o kwotę 

50.000,00zł na zadanie pn. „Przebudowa z rozbudową oraz zmiana funkcji obiektu przy 

stadionie sportowym w Moszczance z przeznaczeniem na WDK”. W ramach zadania zostanie 

zlecony program funkcjonalno - użytkowy w związku z ubieganiem się o dotację z Budżetu 

Państwa na realizację zadania.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok 

(druk nr 1183) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 
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Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego:  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1184) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

Załącznik nr 1 do uchwały  

Zgodnie z przepisem art. 229 ustawy wartości przyjęte w wieloletniej prognozie finansowej 

i budżecie jednostki samorządu terytorialnego powinny być zgodne co najmniej w zakresie 

wyniku budżetu i związanych z nim kwot przychodów i rozchodów oraz długu jednostki 

samorządu terytorialnego.  

W celu dostosowania wielkości ujętych w WPF z wielkościami ujętymi w budżecie Gminy 

Prudnik na 2022 r. dokonano zmian w załączniku nr 1 do uchwały nr LIV/887/2021 Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 17 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 w związku z podjętymi do dnia 20.09.2022 r. 

zarządzeniami Burmistrza Prudnika, a także z przedłożoną na bieżącą sesję RM 

uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 r.  

Powyższe zmiany nie miały wpływu na wynik budżetu oraz na kwotę długu. Wartości przyjęte 

w wieloletniej prognozie finansowej i budżecie Gminy Prudnik na 2022 r. są zgodne. 

Załącznik nr 2 do uchwały  

1. Wprowadza się nowe przedsięwzięcie bieżące pn. „Solidarni z Ukrainą - pomoc migrantom 

wojennym w województwie opolskim" w latach 2022-2023. Projekt w całości realizowany w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014-2020, 

Oś Priorytetowa XIV Wsparcie osób uciekających z Ukrainy w wyniku działań zbrojnych 

prowadzonych na terenie tego kraju.  

W ramach projektu zostaną wyremontowane dwa mieszkania dla migrantów z Ukrainy oraz 

zostanie zakupione wyposażenie pomieszczeń m. in. meble, łóżka, sprzęt gospodarstwa 

domowego i inne akcesoria. W 2022 r. zostanie podpisana umowa na realizację zadania 

natomiast płatność nastąpi w 2023 r. 

2. Dokonuje się zwiększenia limitu wydatków w 2022 r. o kwotę 64.356,85zł w zadaniu pn. 

„Wdrożenie kompleksowej Strategii Niskoemisyjnej w Subregionie Południowym” na 

wykonanie budowlanych robót dodatkowych tj. wzmocnienie konstrukcji stalowej zadaszeń 

peronów, wykonanie zasilania pompowni ścieków wody deszczowej dla zbiornika 

retencyjnego. 

3. W związku z otwarciem ofert w przetargu na zadanie pn. „Kompleksowa modernizacja 

oświetlenia miejskiego w Prudniku” dokonuje się zwiększenia limitu wydatków na 2023r. o 

kwotę 356.000,00zł. Wpłynęła jedna oferta na realizację zadania na kwotę 4.906.296,78zł. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
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Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1184) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

3) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej Społecznej Inicjatywie 

Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 1185) 

Projekt uchwały omówił Wiceburmistrz Jarosław Szóstka.  Projekt uchwały jest kwestią 

zaopiniowania wniosku. Jeżeli zostanie on pozytywnie zaopiniowany przez radę, wówczas 

burmistrz będzie mógł do Rządowego Funduszy Rozwoju Mieszkalnictwa wystąpić o dopłatę, 

która będzie realizowana przez Bank Gospodarstwa Krajowego.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli: 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącej Społecznej Inicjatywie Mieszkaniowej z siedzibą w Prudniku (druk nr 1185) 

kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

4)  wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1186-1190) 

Projekty uchwał omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej 

Dorota Szmulik. 

Projekt uchwały druk nr 1186 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w Łące Prudnickiej na rzecz 

dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu. 

Dotychczasowy dzierżawca użytkuje grunt od 1998 roku. Nie posiada zaległości z tytułu 

czynszu dzierżawnego. Jest jedyną osoba ubiegającą się o wydzierżawienie gruntu 

wymienionego  w projekcie uchwały. Wnioskowany do dzierżawy grunt przeznaczony jest do 

użytkowania rolniczego.  

Projekt uchwały druk nr 1187 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntów gminnych na rzecz ich dotychczasowych dzierżawców, 

którzy nie posiadają zaległości z tytułu czynszu dzierżawnego i są jedynymi osobami 

ubiegającymi się o wydzierżawienie n/w gruntów: 

1) gruntu wymienionego w § 1 pkt 1 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2019 roku, położonego przy ul. Prężyńskiej w Prudniku, 

przeznaczonego na prowadzenie ogródka przydomowego; 

2) gruntu wymienionego w § 1 pkt 2 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2004 roku, położonego w rejonie ul. Kołłątaja w Prudniku, 

obejmującego teren pod garażem blaszanym; 

3)  gruntu wymienionego w § 1 pkt 3 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2019 roku, położonego przy ul. Krótkiej w Prudniku, 

przeznaczonego na cele rekreacyjne; 

4)  gruntu wymienionego w § 1 pkt 4 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2019 roku, położonego przy ul. Morcinka w Prudniku, 

przeznaczonego na cele rekreacyjne; 

5) gruntu wymienionego w § 1 pkt 5 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2019 roku, położonego w rejonie  ul. Batorego w Prudniku, 

obejmującego teren pod garażem blaszanym; 

6) gruntu wymienionego w § 1 pkt 6 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2019 roku, położonego w Moszczance, użytkowanego na cele 

rolnicze; 

7) gruntu wymienionego w § 1 pkt 7 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 3 lat, położonego w Szybowicach, użytkowanego w części 

jako ogródek przydomowy oraz w części na cele rolnicze. 

Projekt uchwały druk nr 1188 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntów gminnych na rzecz  dotychczasowych dzierżawców tych 

gruntów.  

Dotychczasowi dzierżawcy użytkują wymienione grunty od wielu lat.  Są jedynymi osobami 

ubiegającymi się o wydzierżawienie gruntów wymienionych w projekcie uchwały. Do 31 

marca 2018 roku uiszczali czynsz dzierżawny  w ówczesnym Zarządzie Budynków 

Komunalnych. Wnioskowane do dzierżawy grunty położone są w rejonie ulicy Piastowskiej w 

Prudniku, obejmują teren pod komórkami gospodarczymi oraz grunty przeznaczone na cele 

prowadzenia ogródków przydomowych.   
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Projekt uchwały druk nr 1188 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntów gminnych na rzecz  dotychczasowych dzierżawców tych 

gruntów.  

Dotychczasowi dzierżawcy użytkują wymienione grunty od wielu lat.  Są jedynymi osobami 

ubiegającymi się o wydzierżawienie gruntów wymienionych w projekcie uchwały. Do 31 

marca 2018 roku uiszczali czynsz dzierżawny  w ówczesnym Zarządzie Budynków 

Komunalnych. Wnioskowane do dzierżawy grunty położone są w rejonie ulicy Piastowskiej w 

Prudniku, obejmują teren pod komórkami gospodarczymi oraz grunty przeznaczone na cele 

prowadzenia ogródków przydomowych.   

Projekt uchwały druk nr 1189 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie n/w gruntów gminnych na rzecz dotychczasowych dzierżawców, 

nie posiadających zaległości z tytułu czynszu dzierżawnego, wyłonionych w drodze przetargu 

ustnego ograniczonego do rolników posiadających na terenie Gminy Prudnik gospodarstwo 

rolne w rozumieniu ustawy o kształtowaniu ustroju rolnego: 

1) gruntu wymienionego w § 1 pkt 1 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2021 roku, położonego w Prudniku, przeznaczonego na cele 

rolne; 

2) gruntu wymienionego w § 1 pkt 2 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2005 roku, położonego w  Prudniku, przeznaczonego na cele 

rolne; 

3)  gruntu wymienionego w § 1 pkt 3 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2014 roku, położonego w Prudniku, przeznaczonego na cele 

rolne; 

4) gruntu wymienionego w § 1 pkt 4 niniejszej uchwały, użytkowanego przez 

dotychczasowego dzierżawcę od 2006 roku, położonego w Niemysłowicach, przeznaczonego 

na cele rolne. 

Projekt uchwały druk nr 1910 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczy wyrażenia 

zgody na wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w obrębie Parku Miejskiego 

w Prudniku na rzecz dotychczasowego dzierżawcy tego gruntu. 

Dotychczasowy dzierżawca w dniu 26.06.2022r. złożył wniosek w sprawie przedłużenia 

umowy oddania w dzierżawę gruntu o powierzchni 100m2 stanowiącego część działki 

oznaczonej na mapie nr 5 – obręb Prudnik – numerem 13, przeznaczonego pod lokalizację 

mobilnego pawilonu stanowiącego lodziarnio-kawiarnię na dalszy okres. Pierwotna umowa 

została zawarta na czas oznaczony od 27.06.2022 r. do 19.09.2022r. Lokalny przedsiębiorca 

nie posiada zaległości z tytułu czynszu dzierżawnego. Jest jedyną osobą ubiegającą się 

o wydzierżawienie gruntu wymienionego w projekcie uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1186-1190) 

blokiem kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1186).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

5) oddania w najem części hali sportowej przy ul Łuczniczej w Prudniku (druk nr 1191) 

Stowarzyszenie Sportowe „Piątka” w dniu 16.08.2022 r. złożyło wniosek w sprawie 

przedłużenia umowy odpłatnego udostępnienia części hali sportowej na potrzeby prowadzenia 

treningów, zgodnie z ustalonym harmonogramem. Stowarzyszenie nie posiada zaległości  

z tytułu najmu obiektów sportowych. 

Część hali sportowej przy ul. Łuczniczej o powierzchni 2431 m2  będzie udostępniana 

stowarzyszeniu okresowo (w określonych dniach i godzinach), zgodnie z harmonogramem. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem części hali sportowej przy ul 

Łuczniczej w Prudniku (druk nr 1191) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

6) oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w 

Prudniku (druk nr 1192) 

1.Umowa najmu lokalu użytkowego Nr 10-2 i Nr-10-1(magazynek) przy Placu Zamkowym 

2 zawarta została na czas oznaczony na okres 3 lat od 04 lipca 2017 r. do 03 lipca 2019 r. oraz 

na okres 2 lat od 03 lipca 2020 r. do 02 lipca 2022 r.2.Umowa najmu lokalu użytkowego 
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Nr 0-6 przy Placu Zamkowym 2 zawarta została 

na czas oznaczony na okres 3 lat od 01 sierpnia 2019 r. do 31 lipca 2022 r. 

Zgodnie z § 2 ust. 1 pkt. 7 Regulaminu Inkubatora Przedsiębiorczości umowy najmu 

są przedłużane z zachowaniem w/w warunków określonych w ustawie o gospodarce 

nieruchomościami, pod warunkiem braku podmiotów zainteresowanych wynajęciem lokali 

w inkubatorze, bądź posiadania wolnych lokali użytkowych. Nie ma innych osób ubiegających 

się o lokale w Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku przy Placu Zamkowym 2. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w 

Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1192) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

7)  przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami sołectwa Dębowiec w przedmiocie zmiany 

rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec na osadę dla miejscowości Wieszczyna 

położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 1193) 

Projekty uchwał dotyczące gospodarowania mieniem omówiła naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy i Gospodarki Przestrzennej Dorota Szmulik.  

Ustawa z 29 sierpnia 2003r. o urzędowych nazwach miejscowości i obiektów fizjograficznych 

Dz.U. 2019 poz. 1443 określa w art. 2 pkt 10 oznaczenie przysiółek – jako skupisko kilu 

gospodarstw położonych poza zabudową wsi stanowiącą integralną część wsi. 

Obwieszczeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 17 października 2019r. 

w sprawie wykazu urzędowych nazw miejscowości i ich części Dz.U. z 2019 poz. 2360 nazwę 

miejscowości Wieszczona oznaczono rodzajem jako przysiółek wsi Dębowiec. 

Według § 6 ust. 4 rozporządzenia Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 21 lipca 2021 

r. w sprawie ewidencji miejscowości, ulic i adresów Dz.U. 2021 poz. 1368, nie prowadzi się 

numeracji porządkowej dotyczącej części miejscowości. Zapis ten jest nowym zapisem. Do 

dnia wejście w życie tego rozporządzenia w Gminie Prudnik była prowadzona numeracja 

porządkowa dotycząca miejscowości: Dębowiec i osobno Wieszczyna. 

Zgodnie z § 12 ust. 3 w/w rozporządzenia w przypadku gdy w dniu wejścia w życie niniejszego 

rozporządzenia istnieją numery porządkowe niespełniające wymogów określonych w § 6 ust. 
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4, organ prowadzący ewidencję miejscowości, ulic i adresów dokonuje przenumerowania z 

urzędu albo wnosi do rady gminy o wszczęcie procedury zmiany rodzaju miejscowości zgodnie 

z art. 8 ustawy z dnia 29 sierpnia 2003 r. o urzędowych nazwach miejscowości i obiektów 

fizjograficznych. 

W związku z tym, iż przenumerowanie z urzędu dla miejscowości Dębowiec i Wieszczyna jest 

uciążliwe dla mieszkańców tych miejscowości zasadne jest wszczęcie procedury zmiany 

rodzaju dla wyżej wymienionych miejscowości, czego  pierwszym etapem są konsultacje 

społeczne. 

Art. 8 ust. 2 ustawy z dnia 29 sierpnia 2003 r. o urzędowych nazwach miejscowości  

i obiektów fizjograficznych (Dz. U. z 2019 r. poz. 1443) nakłada na Radę Miejską w Prudniku 

przed przedstawieniem wniosku o zmianę rodzaju miejscowości, obowiązek przeprowadzenia 

w tej sprawie konsultacji z mieszkańcami tych miejscowości. W tym wypadku 

przeprowadzenie konsultacji ma charakter obligatoryjny. 

Wniosek o zmianę rodzaju miejscowości kierowany do ministra właściwego do spraw 

administracji za pośrednictwem wojewody, musi zawierać m.in. omówienie wyników 

konsultacji przeprowadzonych z mieszkańcami miejscowości, której wniosek dotyczy oraz 

informację na temat kosztów finansowych proponowanej zmiany. 

Zmiana rodzaju miejscowości z "przysiółek wsi Dębowiec" na "osada" nie będzie miała 

żadnych konsekwencji dla mieszkańców zamieszkałych w miejscowościach: Dębowiec  

i Wieszczyna. 

Numeracja porządkowa pozostanie nie zmieniona. 

Zgodnie z art. 2 pkt 8 ustawy o urzędowych nazwach miejscowości i obiektów fizjograficznych 

poprzez osadę rozumie się niewielką jednostkę osadniczą na terenie wiejskim o odmiennym 

(wyróżniającym się) charakterze zabudowy albo zamieszkaną przez ludność związaną z 

określonym miejscem lub rodzajem pracy. 

Miejscowość Wieszczyna wyróżnia się od innych miejscowości Gminy Prudnik poprzez 

położenie na stokach Długoty (457 m n.p.m) znajdującej się na terenie Parku Krajobrazowego 

„Góry Opawskie”, na pograniczu Polski i Republiki Czeskiej. Panuje tam mikroklimat który 

jest zbliżony do panującego mikroklimatu w Rabce Zdrój. Z Wieszczyny rozciąga się 

uchodząca za najpiękniejszą panorama na masyw Biskupiej Kopy. Miejscowe walory 

krajobrazowe i przyrodnicze sprawiły, że już XIX wybierali się tam turyści. Znajdował się tam 

ośrodek wypoczynkowy a później sanatorium dziecięce. 

W związku z powyższym proponowaną zmianę rodzaju miejscowości dla Wieszczyny 

z „przysiółka wsi Dębowiec” na „osadę” uważa się  za w pełni zasadną. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

sołectwa Dębowiec w przedmiocie zmiany rodzaju miejscowości z przysiółek wsi Dębowiec 

na osadę dla miejscowości Wieszczyna położonej na terenie Sołectwa Dębowiec (druk nr 

1193) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 
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Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

8)  wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników na wyznaczonym miejscu oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników w wyznaczonym 

miejscu (druk nr 1194). 

Ustawa z dnia 29 października 2021 r. o ułatwieniach wprowadzeniu handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników (Dz. U. z 2021 r. poz. 2290) nakłada na gminę obowiązek 

podjęcia uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty 

przez rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

Ustawa nakłada jednocześnie obowiązek uchwalenia regulaminu określającego zasady 

prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonych 

miejscach. Załącznik do niniejszej uchwały wypełnia zapis ustawy. 

Radni dyskusji nie podjęli. 

Projekt uchwały został poddany pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu 

w piątki i soboty przez rolników i ich domowników na wyznaczonym miejscu oraz 

uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników w wyznaczonym miejscu (druk nr 1194) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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9)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego 

oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania 

nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk 

nr 1195)  

W związku ze zmianami w ustawie – Karta Nauczyciela, wprowadzonymi z dniem 1 września 

2022 r. ustawą z dnia 5 sierpnia 2022 r. o zmianie ustawy - Karta Nauczyciela oraz niektórych 

innych ustaw (Dz. U. poz. 1730) w zakresie awansu zawodowego nauczycieli, w tym 

wprowadzeniem w art. 9ca ust. 11-13 ustawy – Karta Nauczyciela funkcji mentora, którego 

zadaniem będzie wspieranie na bieżąco nauczyciela początkującego w procesie wdrażania do 

pracy w zawodzie, zmienione zostało rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej i Sportu z 

dnia 31 stycznia 2005 r. w sprawie wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia 

zasadniczego nauczycieli, ogólnych warunków przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz wynagradzania za pracę w dniu wolnym od pracy (Dz. U. z 2014 r. poz. 416, 

z późn. zm.), w którym w § 5  pkt 2 lit. c, w miejsce dotychczasowego dodatku funkcyjnego 

dla opiekuna stażu, wprowadzono dodatek funkcyjny dla mentora. Jednocześnie, w § 2 

rozporządzenia Ministra Edukacji i Nauki z dnia 24 sierpnia 2022 r. zmieniającego 

rozporządzenie w sprawie wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego 

nauczycieli, ogólnych warunków przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego 

oraz wynagradzania za pracę w dniu wolnym od pracy (Dz. U. poz. 1798) w okresie do dnia 31 

sierpnia 2027 r. zachowano uprawnienie do dodatku funkcyjnego  

w odniesieniu do nauczycieli, którym powierzono sprawowanie funkcji opiekuna stażu dla 

nauczycieli odbywających staż na stopień nauczyciela mianowanego, o których mowa w art. 

10 ust. 1-5 cyt. ustawy z dnia 5 sierpnia 2022 r. o zmianie ustawy - Karta Nauczyciela oraz 

niektórych innych ustaw. 

Przepisy rozporządzenia nowelizującego z dnia 24 sierpnia 2022 r. wejdą w życie z dniem  

1 września 2022 r. 

Organy prowadzące, będące jednostkami samorządu terytorialnego, określają wysokość 

dodatku funkcyjnego w trybie określonym w art. 30 ust. 6 ustawy – Karta Nauczyciela, tj.  

w drodze regulaminu wynagradzania. 

Nauczyciele, którzy będą pełnili funkcję mentora są uprawnieni do dodatku funkcyjnego  

z tego tytułu począwszy od dnia 1 września 2022 r. W przypadku, gdyby uchwała w niniejszej 

sprawie została podjęta po dniu 1 września br., musi ona uwzględniać uprawnienie nauczyciela 

mentora do dodatku funkcyjnego od początku roku szkolnego 2022/2023. 

Proponowana zmiana do obowiązującej Uchwały nr LII/877/2021 Rady Miejskiej w Prudniku 

dotyczy wprowadzenia dodatku w wysokości 100 zł/ miesięcznie dla nauczyciela, któremu 

dyrektor od 1.09.2022r. powierzył pełnienie funkcji mentora. Wysokość proponowanego 

dodatku jest taka sama jak dodatek za pełnienie funkcji opiekuna stażu. 

Radni dyskusji nie podjęli. 

Projekt uchwały został poddany pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 1195) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

10)  w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1196) 

Dnia 31 lipca 2022 r. do Rady Miejskiej w Prudniku wpłynęła petycja z dnia 22 lipca 2022 r. 

w sprawie "utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy”. 

Zgodnie z ustawą o petycjach Przewodnicząca Rady Miejskiej skierowała petycję do Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji celem wydania opinii w sprawie. 

Komisja Skarg Wniosków i Petycji zapoznała się z treścią petycji i po przeprowadzonej 

analizie podczas posiedzenia w dniu 24 sierpnia 2022 r. stwierdziła, że w Gminie Prudnik 

uchwałą Nr XXXI/524/2016 z 27 października 2016 r. utworzona została Młodzieżowa Rada 

Miejska. Wybory zostały przeprowadzone w 2016 roku, a Rada rozpoczęła działalność od 

2017 roku. Ze względu na sytuację epidemiczną kraju związaną z COVID – 19, działalność 

Rady została okresowo zawieszona. 

Wobec powyższego petycję w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Miejskiej w Prudniku 

należy uznać, za bezprzedmiotową. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1196) kolejno przez: 

Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Marcin Domino, Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Urszula Rzepiela 

 

Komisję Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 
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NIEOBECNI (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

 

5. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

   Przewodniczący Komisji  

Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego 

 

     Jacek Urbański  
 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 


